



For Immediate Release



Colleen Lauzier

St. Hubert, August 31, 2023 – Mrs. Lucie Roy, Director General of Riverside School Board, is pleased to announce the appointment of the new Director of Educational Services, Mrs. Colleen Lauzier, whose term will begin on September 11, 2023.

Mrs. Lauzier's career has been marked by her dedication and contributions at various educational levels. She has excelled as a teacher, vice principal, and principal in both elementary and secondary settings, demonstrating a strong aptitude for effective communication and exceptional leadership within collaborative teams.

A distinguished alumna of esteemed institutions, Mrs. Lauzier holds a Master of Arts in Educational Leadership from McGill University, a Bachelor of Education, and a Bachelor of Arts in History and English from Mount Saint Vincent University in Halifax. This diverse educational foundation equips her with a comprehensive understanding of pedagogical strategies and a broad perspective on educational practices.

Known for her shared leadership style and educational collaborative approach, Mrs. Lauzier is committed to creating vibrant learning environments for her teams. Her proven track record of fostering innovation and educational excellence has earned her recognition and honours within the field. Notably, she was honoured with the Dr. Mildred Burns Award for Leadership in Education in 2015 and the AAESQ Award of Merit in 2018.

One of Mrs. Lauzier's core beliefs is the significance of lifelong learning. Her commitment to staying abreast of the latest educational advancements underscores her dedication to promoting pedagogical best practices.

Mrs. Lauzier's appointment marks an exciting new chapter for Riverside School Board as it continues its mission to provide high-quality education and foster innovative learning experiences.

Congratulations! We wish you much success in achieving this new challenge.



Pour diffusion immédiate



Colleen Lauzier

Saint-Hubert, le 31 août 2023 - Mme Lucie Roy, directrice générale de la Commission scolaire Riverside, a le plaisir d'annoncer la nomination de la nouvelle directrice des services éducatifs, Mme Colleen Lauzier, dont le mandat commencera le 11 septembre 2023.

La carrière de Mme Lauzier a été marquée par son dévouement et ses contributions à divers niveaux éducatifs. Elle a excellé en tant qu'enseignante, directrice adjointe et directrice d'école, tant au niveau primaire que secondaire, démontrant une forte aptitude à communiquer efficacement et un leadership exceptionnel au sein d'équipes collaboratives.

Mme Lauzier est titulaire d'une maîtrise ès arts en leadership éducatif de l'Université McGill, d'un baccalauréat en éducation et d'un baccalauréat ès arts en histoire et en anglais de l'Université Mount Saint Vincent à Halifax. Cette base solide et diversifiée lui a permis d'acquérir une compréhension approfondie des stratégies pédagogiques et une perspective élargie des pratiques éducatives.

Reconnue pour son style de leadership partagé et son approche pédagogique collaborative, Mme Lauzier s'engage à créer des environnements d'apprentissage dynamiques pour ses équipes. Sa capacité à encourager l'innovation et l'excellence pédagogiques lui a d'ailleurs valu des reconnaissances dans ce domaine. Elle a notamment reçu le prix Dre Mildred Burns pour le leadership en éducation en 2015 et le prix du mérite de l'AAESQ en 2018.

L'une des principales convictions de Mme Lauzier est l'importance de l'apprentissage tout au long de la vie. Elle a toujours défendu cette conviction en participant activement à des opportunités de développement professionnel. Son engagement à se tenir au courant des dernières avancées en matière d'éducation souligne sa volonté de promouvoir les meilleures pratiques pédagogiques.

La nomination de Mme Lauzier marque un nouveau chapitre prometteur pour la Commission scolaire Riverside, qui poursuit sa mission d'offrir une éducation de haute qualité et de favoriser des expériences d'apprentissage innovantes.

Félicitations! Nous vous souhaitons beaucoup de succès dans la réalisation de ce nouveau défi!